



Places to see | Lieux à voir

A selection of hot spots in Oporto district.
Une sélection de coups de cœur dans le quartier d'Oporto.

- | | | |
|--|--|---|
| <p>RESTAURANT
1 BOOK
Rua de Aviz 10
www.restaurante-book.com</p> | <p>RESTAURANT
1 GALERIA DE PARIS
Rua Galeria de Paris 56
Tel: +351 222 016 218</p> | <p>SHOPPING
MEZZANINE
Rua Cândido dos Reis 58</p> |
| <p>NIGHTLIFE
2 PLANO B
Rua Cândido dos Reis 30</p> | <p>SHOPPING
3 A VIDA PORTUGUESA
Rua Galeria de Paris 20, 1^o
www.avidaportuguesa.com</p> | <p>SHOPPING
LIVRARIA LELLO
Rua das Carmelitas 144</p> |
| <p>CULTURE
3 1^o AVENIDA
Avenida dos Aliados
www.1avenida.pt</p> | <p>RESTAURANT
CASA SANTO ANTÓNIO
Rua da Fábrica 93
Tel: +351 938 704 632</p> | <p>NIGHTLIFE
CASA DO LIVRO
Galeria de Paris 85</p> |



RESTAURANT
4 **GALERIA DE PARIS**
Stepping into this restaurant is an authentic journey back in time. A former textile warehouse, the shelves on the walls are filled with toys and vintage memorabilia. Their specialties are traditional Portuguese food, delicious tapas and homemade cakes.

Une véritable machine à remonter le temps. Ancien entrepôt textile, les étagères arborent des jouets et des objets de collection vintage. Leur spécialité: la nourriture portugaise traditionnelle, de délicieuses tapas et des gâteaux maison.

TIPS

TIP 1: Make it up the 240 steps of Torre dos Clérigos and be amazed at the best views of the city. | Après avoir gravi les 240 marches de la Torre dos Clérigos, vous vous délecterez des plus belles vues de la ville. **TIP 2:** Try the éclairs at the famous pâtisserie Quinta do Paço, filled with whipped cream and temptation. | Laissez-vous tenter par les éclairs fourrés de crème chantilly de la célèbre pâtisserie Quinta do Paço. **TIP 3:** Admire the impressive neo-classical architecture of Bolhão Market. | Aller admirer l'impressionnante architecture néo-classique du marché Bolhão.

PORTUGAL

Porto

Downtown Oporto is the heart of the city, and undoubtedly where it all happens. Rua Galeria de Paris is one of the trendiest spots in town, full of bars and restaurants, and every evening filled with people and atmosphere.

Oporto est le cœur de la ville, et de l'action aussi. La Rua Galeria de Paris est l'un des endroits les plus branchés de la ville, avec d'innombrables bars et restaurants, à l'ambiance animée tous les soirs.

Texts: Luisa Sesqueira



RESTAURANT
1 **BOOK**
Architect Pedro Tridade did a wonderful job of turning this old bookshop into a restaurant, maintaining the original feel with material and books from the old days. Its sophisticated vintage décor houses a welcoming atmosphere, and you can sit quite happily at the bar and enjoy their Hemingway Mojito.

L'architecte Pedro Tridade a brillamment transformé cette ancienne librairie en restaurant, tout en conservant l'ambiance originale grâce à des matériaux et des livres d'époque. Son décor rétro sophistiqué dégage une atmosphère accueillante et vous pourrez déguster avec bonheur leur Mojito Hemingway au bar.

NIGHTLIFE
2 **PLANO B**
Plano B is one of the most charismatic venues for the nightlife of Oporto. Designed as a multi-disciplinary space, it hosts exhibitions and different types of performances, concerts and cinema showings. Set over two floors, Plano B is particularly known for its international and national guest DJs.

Plano B est l'un des établissements les plus charismatiques de la vie nocturne d'Oporto. Conçu comme espace pluridisciplinaire, il accueille des expositions et différents genres de spectacles, concerts et projections de films. Étendu sur deux niveaux, Plano B est particulièrement réputé pour ses DJ nationaux et internationaux.

CULTURE
3 **1^o AVENIDA**
A seven-storey building that has been renovated and is now dedicated to the arts. Their programme is varied and the daily schedule offers several options, including exhibitions, literary events, workshops and films. And if you climb the stairs and make it past the seven floors of culture, you'll be rewarded with a great view over the city of Oporto.

Un bâtiment rénové de sept étages à présent dédié à l'art. Leur programme est varié et offre plusieurs options, dont des expositions, des événements littéraires, des ateliers et des films. Et si vous vous hissez au-delà des sept étages de culture, vous serez récompensé par une magnifique vue panoramique sur la ville.



SHOPPING
5 **A VIDA PORTUGUESA**

A Vida Portuguesa is a shop where you can trace the history of the Portuguese people through their incredible range of traditional merchandise. Located on the first floor of a beautiful old building, the original area has been refurbished and converted into a space where you can breathe and absorb the authentic Portugal. With large windows and typical décor, here you can find all kinds of products you would and wouldn't expect, including arts and crafts, olive oil, traditional toys, books, and a good deal more.

A Vida Portuguesa est un magasin où l'on peut retracer l'histoire des Portugais grâce à leur incroyable gamme d'articles traditionnels. Située au premier étage d'un charmant bâtiment ancien, la boutique originale a été rénovée et convertie en un espace où l'on peut ressentir le Portugal authentique et s'en imprégner. Avec de grandes baies vitrées et un décor typique, vous pourrez y trouver toutes sortes de produits, dont certains auxquels vous n'auriez jamais songé, comme des œuvres d'art, de l'artisanat, de l'huile d'olive, des jouets traditionnels, des livres et bien plus encore.